
Stránka 1 z 12 
 

Rabasovka 1/24 
 

 
 

 

 

 

Tříkrálová sbírka                                                

         Ve Slaném a jeho okolí se obdobně jako na 

jiných místech v ČR konala od 1. do 14. ledna 

2024 tradiční Tříkrálová sbírka. Je to největší 

sbírka svého druhu a je pořádána Charitou ČR. 

(Ve Slaném ji organizuje Farní charita Slaný.)  

         Naši žáci se v převlecích za Tři krále vydali 

první týden po Vánocích pod vedením paní 

asistentek na různá místa ve Slaném a pomáhali 

vybírat příspěvky do zapečetěných kasiček 

a přinášeli tak lidem radostné poselství Vánoc 

o narození Jezulátka.   

        Našim koledníkům děkujeme, že se do sbírky 

zapojili a jsme velmi rádi, že jsme mohli i my 

přispět na dobrou věc. 

Ing. Gabriela Cimrmanová  

 

 

 

 
 
Co v tomto čísle naleznete : 

• Tříkrálová sbírka 
• LVVZ 7. tříd 

• Návštěva DPS ve Slaném 

• Hádanky pro tři krále 

• Bruslení 4. tříd 

• Kapička Pacholička 

• Taneční soutěž 

• Vybíjená mladších dívek 

• Okresní kolo soutěže ve finanční 
gramotnosti 

 

A co nás čeká v příštím 

čísle : 
• Valentýn 
• Zimní škola v přírodě 
• Recitační soutěž 
• Biologická olympiáda 
• Klub mladého diváka 

 

Redakční rada : 
• Ing. Vladislav Korf 

• Mgr. Naďa Drudíková 

 

prijmeni@3zsslany.cz

mailto:prijmeni@3zsslany.cz
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Lyžařský výcvikový kurz žáků 7. tříd  
 

Dne 6. 1. 2024 vyrazilo 55 žáků 7. ročníků pod vedením svých učitelů na 

LVVK do Pece pod Sněžkou. Po příjezdu do Pece jsme neviděli téměř žádný 

sníh, a proto jsme s obavami stoupali k hotelu Energetik, a sledovali, jak 

budou sněhové podmínky vypadat tam. Naštěstí u hotelu bylo sněhu dost, 

a tak jsme hned po vybalení zavazadel nastoupili na svah, abychom se 

rozřadili do družstev, ve kterých jsme v neděli zahájili lyžařský výcvik. V první 

polovině týdne jsme museli čelit velkému mrazu, který nám ztěžoval 

podmínky při výcviku. Jediné, na co jsme si nemohli stěžovat, bylo Slunce, 

které nás doprovázelo téměř každým dnem. 1. a 2. družstvo zahájilo výcvik 

hned na velkých sjezdovkách. 3. družstvo se nejprve rozlyžovalo na 

sjezdovce před hotelem a později se také přesunulo na další sjezdovky. 4. a 

5. družstvo začalo s výcvikem u hotelu a ti žáci, kteří postupně zvládli bez 

problémů sjet svah v pluhu nebo i v paralelním oblouku, se postupně 

přesouvali na vlek pod hotelem.     

A co jsme vlastně při výcviku trénovali? Začali jsme pěkně od začátku 

od postupného zvykání si na lyže přes základní lyžařský postoj, posun a 

otočky na svahu, jízdu po svahu v pluhu až po jízdu v snožném oblouku. Ti 

zdatnější si vyzkoušeli i jízdu v carvingovém stylu. Kromě nácviku na lyžích 
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jsme všichni absolvovali základní výcvik na běžeckých lyžích. Někteří žáci 

trénovali u hotelu. Část žáků vyjela lanovkou na Krkonošskou magistrálu, kde 

si mohli vyzkoušet jízdu v běžecké stopě. Nechyběla ani odměna v podobě 

občerstvení na Kolínské, Lyžařské nebo Pražské boudě.   

Po večeři nás každý den čekalo vyhodnocení dne a nácvik 

společenských tanců, který vyvrcholil soutěží tanečních párů. Nechyběl ani 

tradiční karneval a volba nejhezčí masky. Poslední den, jak je již naším 

zvykem, patřil závodům. Dopoledne jsme závodili na běžkách   a 

odpoledne nás čekal slalom. Večer jsme se rozloučili slavnostním 

předáváním medailí vítězům a diskotékou.   

Týden utekl hrozně rychle, a my museli chtě nechtě zpátky domů. 

Věříme, že alespoň vzpomínky na „lyžák“ nám dlouho zůstanou.   
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Ing. Gabriela Cimrmanová 

 

 

Vánoce v DPS ve Slaném  
 

          Vánoce v DPS Na Sadech i v Domově pro seniory na Hlaváčkově 

náměstí ve Slaném v roce 2023 proběhly opět s radostí a vánoční náladou. 

Děti z 1. i 2. stupně si pro seniory připravily hudební vystoupení pod 

vedením Štěpánky Taišlové a děti ze 3. C s paní učitelkou Markétou 

Kratochvílovou zahrály pohádku „ O Karkulákovi“.  Dovršením této vánoční 

atmosféry byla opět nadílka v podobě 114 vánočních balíčků pro seniory, 

které připravil kolektiv učitelů a žáků z naší školy.   
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Mgr. Lenka Hamplová 

 

My tři králové jdeme k vám….. 

No a ve 4. D si děti trochu zaluštily.  Zkuste to s nimi ! 
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Mgr. Naďa Drudíková         
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Bruslení 

            19.ledna žáci 4.B a 4.D absolvovali poslední z deseti lekcí bruslení. 

Děkujeme Pavlovi Štechmüllerovi za to, že se dětem věnoval a pomohl jim 

zdokonalit se v bruslení.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                        Mgr. Naďa Drudíková,  foto -  Mgr. Hana Beránková 
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      Kapička Pacholička  
 

         Byli jednou jedni kamarádi Rostislávek a Kapička. Měli se moc rádi. 

Jednou      Rostislávek řekl: „Kapičko, buď tady hodná, já jdu nasbírat mrkve.“ 

Rostislávek odešel a Kapička se sama doma nudila. V tom se objevili 

Rostíček, Rozárka a Bertík. Kapička se na ně koukala z okna a Rostíček, 

Rozárka a Bertík tančili  a zpívali: „Íííí chro chro íííí chro chro ííí.“ A znamenalo 

to: „Kapičko pacholičko, otevři nám trošičku. My tam jen tři prsty strčíme a 

hned poletíme.“ Kapička úplně zapomněla na to, co jí Rostislávek říkal, a 

otevřela dveře. Rostíček, Rozárka a Bertík hnedka vletěli do světničky, udělali 

tam strašný nepořádek a přitom říkali: „Íííííííí.“ A to znamenalo: „Uděláme tady 

bordel a pak tě odnesem.“  

          A v tom přišel Rostislávek a vyhnal je. Rostislávek se zlobil na kapičku, že 

otevřela dveře, ale nakonec jí to odpustil. Druhý den Rostislávek zase šel na 

mrkve a říkal Kapičce: „Nikomu neotvírej dveře, aby se nestalo to, co včera.“ 

A odešel.  

          Kapička se nudila a zas z okna viděla Rostíčka, Rozárku a Bertíka, kteří 

zpívali: „Ííííí chro chro íííí, chro chro íííí chro chro íííí.“ A to znamenalo: „Kapičko 

pacholičko, otevři nám trošičku, my  jen tři prsty strčíme a hned poletíme.“  

Kapička věděla, že nemá, ale strašně jim chtěla otevřít. Fakt strašně. A pak 

se rozhodla, že jim teda chviličku otevře. Ale to nebyl dobrý nápad. Hnedka 

jak otevřela, tak ji chytli a odnášeli ji pryč. Kapička volala: „kde jsou má zlatá 

ouška? Kde jsou?“ Rostislávek to uslyšel a rychle běžel Kapičce na pomoc. 

Rostíček, Rozárka a Bertík ji už měli v jeskyni. Kapička plakala, a jak plakala, 

kadila bobky. A ty měli Rostíček, Rozárka a Bertík moc rádi, tak je sbírali a 

jedli. Ale Rostislávek už byl u jeskyně a Kapičku rychle vysvobodil. Doma 

Kapička dostala na zadek a už nikdy nikomu neotevřela.  

 
Klára Holcová, Jitka Náprstková  

 

 

Přepsala, opravila a upravila N. Drudíková  

  
 

  

O otravné Anežce  
 

         Bylo nebylo, jednoho krásného dne.  

         Jedna krásná maminka měla dceru, jmenovala se Anežka, a tu nikdo 

neměl rád. Na všechno nadávala a byla otravná. Maminka se rozhodla 
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přejmenovat ji na Otravná Anežka. Když Otravné Anežce bylo 7, začala ji 

maminka nechávat samotnou doma. Měla tam hodně hraček, takže by se 

neměla nudit. Ale opak byl pravdou. Řekla si:“ Proč si mám hrát 

s hračkami?“ Najedou přišel nějaký divný chlap. A ten jí řekl: „Hele, otevři mi 

dveře, abych si s tebou mohl hrát.“ A Otravná Anežka otevřela. Ten pán šel 

dovnitř, chytil Anežku, posadil si ji na záda a utíkal pryč. Anežka začala 

křičet. Maminka ji sice slyšela, ale bylo jí to jedno. Anežka často křičela, když 

se jí něco nelíbilo. Pak sice Anežku hledala, ale to už bylo moc pozdě.  

         
Marie Vacková, Naty Barkociová  

 

Přepsala, upravila a opravila N. Drudíková  

 

 

       Taneční soutěž 
 

        Po úspěšném předloňském oživení Taneční soutěže jsme se i na závěr 

roku 2023 dne  22.prosince sešli ve velké tělocvičně, abychom zhlédli taneční 

vystoupení žáků všech věkových kategorií. A že se jich letos sešlo opravdu 

dost. Soutěž byla rozdělena do 4 kategorií a za celé dopoledne jsme viděli 

na 30 tanečních vystoupení v podání jak jednotlivců tak celých tříd. 

Rozhodování bylo pro porotu opravdu náročné, protože všechna vystoupení 

byla opravdu perfektní, ale nakonec se porota sjednotila a vybrala z každé 

kategorie 3 kolektivy, které se umístily na pomyslných stupních vítězů.   

 
 

1. kategorie (1.-3. třída)   
 

1. místo – Sněhuláci z 1.C  

2. místo -  Mimoni z 2. B  

3. místo – Kouzelníci z 3.C   
 

2. kategorie (4. – 5. třída)   
 

1. místo – celá třída 5.B  

2. místo – Jingle Bells 5.C  

3. místo – celá třída 4.A  
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3. kategorie (6. – 8. třída)   
 

1. místo –  Frajeři a Shrek z 8.A 

2. místo –  Špagetky ze 6.B 

3. místo – Stopaři ze 7.C  
 

4. kategorie (9. třídy)  
 

1. místo – 9.A   

2. místo – 9.C  

3. místo – 9.B  
 

       Letos poprvé přibyla i nová kategorie, a to Absolutní vítěz za 1. a 2. 

stupeň, který získal putovní pohár.   

      Za 1. stupeň to letos byla třída 1.C s paní učitelkou Hartmanovou a za 2. 

stupeň třída 9.A s paní učitelkou Hamzovou.   

 

 

 

 

 

 

 

 Třída 8. A 

 

 

 

 

 

 Třída 6. B 

 

 

 

 

 Třída 7. C 

 

  



Stránka 12 z 12  

 

  

     

 

 

 

 

 Třída 9. A 

 

 

 

 

 

Třída 9. C 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 Třída 9. B 
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      Mgr. Gabriela Dohnalová 

 

 

Vybíjená mladších dívek 
 

         V sedmém kole Slanské tisícovky se proti sobě postavila děvčata ze 

šestých a sedmých tříd v turnaji ve vybíjené. 

        Ve čtvrtek 25.1. dorazilo do tělocvičny na naší škole celkem osm týmů, 

a to ve složení 1.ZŠ Slaný, 2.ZŠ Slaný, Gymnázium, Panenský Týnec, 

Zvoleněves, Vinařice, Smečno a náš výběr. 

       Turnaj byl rozlosován do dvou skupin s tím, že ze skupiny postupovala 

dvě družstva, která se posléze utkala v semifinálových bojích a bojích o 

,,medaile‘‘. 

       První nalosovaná skupina byla ve složení Vinařice, Panenský Týnec, 1.ZŠ 

Slaný a Zvoleněves. Ze skupiny postoupil výběr Vinařic a Hájů. 

       Ve druhé skupině se naše děvčata potkala s týmem Gymnázia, 

Komendy a Smečna. Naše děvčata prošla základní skupinou velmi dobře. 

Dva týmy se nám podařilo vybít ještě před hracím limitem a zaslouženě jsme 

postoupily společně s Gymnáziem do semifinále. 

       V semifinále jsme nastoupily proti Hájům a opět jsme díky prudkým a 

přesně mířeným ranám zvítězily. 

        O třetí místo si zahrálo družstvo Gymnázia a Hájů, přičemž s lepším 

výsledkem odcházelo z turnaje družstvo Hájů. 
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        Finálový zápas měl z naší strany poněkud nervózní začátek. 

Nastupovaly jsme totiž proti týmu, který stejně jako my nebyl v turnaji dosud 

poražen.  Nakonec jsme ale nervózní začátek hodily za hlavu a ve druhém 

poločase už jsme si hrály svoji hru. Finálový duel proti Vinařicím jsme vyhrály 

s výsledkem 15:8. Zůstaly jsme tak jediným neporaženáým týmem turnaje a 

zaslouženě jsme převzaly ocenění za 1.místo a dalších deset bodů do 

celkové tabulky Slánské tisícovky. 

Všem reprezentantkám děkujeme ! 

 

 

Mgr. Gabriela Dohnalová 
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Soutěž Finanční gramotnost – okresní kolo 

 

           Žáci 1. a 2. stupně, kteří postoupili do 

okresního kola soutěže ve finanční gramotnosti, dne 

30. 1.   absolvovali okresní kolo. Naši školu za 1. 

stupeň reprezentovali páťáci Nina Zmeteková  

(5. A), Richard Trager (5. B) a Jaroslav Kolář (5. C). 

2. stupeň reprezentovali Tobiáš Hartman (8. C), Tomáš Salaba (9. A) a Jan 

Havlín (9. C).  

 

A jak to dopadlo ? 

                Naši „borci“ z pátých tříd získali celkem 17 bodů z 21 možných, okresní 

kolo vyhráli a postupují do krajského kola ! 

                Reprezentanti 2. stupně skončili v okresním kole na druhém místě 

s celkovým počtem 17 bodů. Vítězství jim uniklo tzv. „o fous“, vítěz okresního 

kola se stejným počtem bodů měl o 3 minuty lepší čas. Tak snad příště.  

 

      Všem účastníkům blahopřejeme !  

 

Ing. Vladislav Korf 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


